
Referat Bestyrelsesmøde den 27. maj 2021 

 

Til sted: Gitte A og Gitte O 

1. Valg af ordstyrer 

Gitte A blev valgt. 

2.  Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden blev godkendt 

3.  Træningsudstyr 

Vores udendørstræningsbane er nu færdig og kan frit benyttes. Af hensyn til    
de nærmeste naboer vil vi dog lige gøre opmærksomme på at, det ikke er 

tilladt at medbringe højtalere m.m. når man træner. Hvis man gerne vil høre 

musik, skal dette foregå ved at man bruger hovedtelefoner/Earpods. 

4.  Sankt Hans 

Sankt Hans kan desværre ikke afholdes i år pga. vores varmemestersituation. 
Vi har i øjeblikket kun 1½ mand og de kan ikke bruge deres tid på at skaffe 

bålmateriale og bygge bål for os. Vi håber at det ser bedre ud næste år. 

5.  Evt.  

Evt. Der er i øjeblikket ved at blive lavet flisearbejde i gård 4, så derfor fylder 

Aros en del på parkeringspladsen. Vi har talt med dem om at, de indskrænker 
sig til et minimum hvilket de har lovet at gøre, men de er jo også nødt til at 

have deres ting et sted. 

Vi vil ønske hele Vejlby Vænges beboer en rigtig god sommer. 
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